

# အရေးကြီးသော အချက်အလက်များ-

## 2025 ခုနှစ် Medicare ကြယ်ပွင့်အဆင့် သတ်မှတ်ချက်များ

တရားဝင်  
အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု  
အစိုးရ၏ Medicare  
အချက်အလက်များ



Wellcare by Allwell - H8189

2025 ခုနှစ်အတွက် Wellcare by Allwell - H8189 သည် Medicare ထံမှ အောက်ပါကြယ်ပွင့် အဆင့်သတ်မှတ်ချက်များကို လက်ခံရရှိခဲ့သည်-

ယေဘုယျ ကြယ်ပွင့် အဆင့်သတ်မှတ်ချက်- ★★★★★ ☆

ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုများ အဆင့်သတ်မှတ်ချက်- ★★★★★ ☆

ဆေးဝါးဝန်ဆောင်မှုများ အဆင့်သတ်မှတ်ချက်- ★★★★★ ☆

Medicare သည် ကြယ် 5 ပွင့် အဆင့်သတ်မှတ်သည့် စနစ်ပေါ်အခြေခံ၍ အစီအစဉ်များကို နှစ်စဉ် အကဲဖြတ်ပါသည်။

### ကြယ်ပွင့်အဆင့်သတ်မှတ်ချက်များက ဘာကြောင့်အရေးကြီးတာလဲ

Medicare သည် ၎င်းတို့၏ ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ဆေးဝါးဝန်ဆောင်မှုများဆိုင်ရာ အစီအစဉ်များကို အဆင့်သတ်မှတ်သည်။

ဤနည်းလမ်းသည် အစီအစဉ်များကို အရည်အသွေးနှင့် စွမ်းဆောင်မှုပေါ်အခြေခံ၍ လွယ်ကူစွာ နှိုင်းယှဉ်ကြည့်ရှုနိုင်စေသည်။

ကြယ်ပွင့်အဆင့်သတ်မှတ်ချက်များသည် အောက်ပါတို့ပါဝင်သည့် အချက်များအပေါ် အခြေခံထားပါသည်-

- အစီအစဉ်၏ ဝန်ဆောင်မှုနှင့် စောင့်ရှောက်ကုသမှုနှင့်ပတ်သက်၍ အဖွဲ့ဝင်များထံမှ တုံ့ပြန်ချက်
- အစီအစဉ်မှ ထွက်ခွာသွားသည့် သို့မဟုတ် အစီအစဉ်တွင် ဆက်လက်ပါဝင်သည့် အဖွဲ့ဝင်အရေအတွက်
- အစီအစဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ Medicare ရရှိခဲ့သော တိုင်ကြားချက်အရေအတွက်
- အစီအစဉ်နှင့်လက်တွဲ၍ အလုပ်လုပ်သည့် ဆရာဝန်များနှင့် ဆေးရုံများထံမှ အချက်အလက်

ကြယ်ပွင့်အရေအတွက်သည် အစီအစဉ်တစ်ခု မည်မျှကောင်းစွာ စွမ်းဆောင်နိုင်ကြောင်း ပြသသည်။

★★★★★ အကောင်းဆုံး

★★★★☆ ပျမ်းမျှအထက်

★★★☆☆ ပျမ်းမျှ

★★☆☆☆ ပျမ်းမျှအောက်

★☆☆☆☆ ညံ့

ကြယ်ပွင့်များလေ အစီအစဉ်ပိုကောင်းလေဟု ဆိုလိုသည် - ဥပမာအားဖြင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ပိုမိုအရည်အသွေးမြင့်သော စောင့်ရှောက်မှုနှင့် ပိုမိုကောင်းမွန်ပြီး ပိုမိုမြန်ဆန်သော ဖောက်သည်ဝန်ဆောင်မှုကို ရရှိနိုင်သည်။

**ကြယ်ပွင့်အဆင့်သတ်မှတ်ချက်များဆိုင်ရာ နောက်ထပ်အချက်အလက်များကို အွန်လိုင်းမှ ရယူပါ**

[medicare.gov/plan-compare](https://www.medicare.gov/plan-compare) တွင် ဤအစီအစဉ်နှင့် အခြားအစီအစဉ်များအတွက် ကြယ်ပွင့်အဆင့်သတ်မှတ်ချက်များကို အွန်လိုင်းမှတစ်ဆင့် နှိုင်းယှဉ်ကြည့်ပါ။

**ဤအစီအစဉ်အကြောင်း မေးမြန်းလိုသည်များ ရှိပါသလား။**

အောက်တိုဘာလ 1 ရက်မှ မတ်လ 31 ရက်အထိ၊ ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် 8:00 နာရီမှ ည 8:00 နာရီအတွင်း Wellcare by Allwell ဖုန်းနံပါတ် 844-480-0680 (ခေါ်ဆိုခ အခမဲ့) သို့ဖြစ်စေ၊ 711 (TTY) သို့ဖြစ်စေ တစ်ပတ်လျှင် 7 ရက်ပတ်လုံး ဆက်သွယ်ပါ။ ဧပြီလ 1 ရက်မှ စက်တင်ဘာလ 30 ရက်အထိ ကျွန်ုပ်တို့၏ရုံးဖွင့်ချိန်များမှာ တနင်္လာမှ သောကြာ၊ ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် 8:00 နာရီမှ ည 8:00 နာရီအထိ ဖြစ်သည်။ လက်ရှိအဖွဲ့ဝင်များအနေဖြင့် 844-796-6811 (ခေါ်ဆိုခအခမဲ့) သို့ဖြစ်စေ၊ 711 (TTY) သို့ဖြစ်စေ ဖုန်းခေါ်ဆိုပေးပါ။